
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE AFD. 1 den 24. april 2024 

Deltager: Ruben, Joan, Eva og Anne Kathrine 

Afbud fra Kirsten og de 2 suppleanter 

 

Velkomst. 

1. Godkendelse af sidste referat. 

2. Nyt fra formanden. 

3. Bordet rundt. 

4. Beboeraktiviteter 2024. 

5. Evt. og næste møde. 

 

1. Fra sidste referat, forslag om billedmateriale til vaskerier, er udsat til næste 

møde. Alge fjernelse ved hjørnet Rødkildevej, her er der givet et praj til 

kommunen, men det er ikke deres opgave er svaret, problemet tages med på 

markvandring. 

 

2. Nyt fra formanden. 

Joan deltager i formandsmødet 15. maj, da jeg er på arbejde. 

Årshjul er udsendt. 

 

Der har været afholdt kredsvalg i Kreds 7, vi var tre opstillet fra ØsterBO og 

alle tre blev valgt.  

HUSK at 5. oktober er der møde for repræsentantskabet. 

 

3. Bordet rundt. 

Stadig problemer med oprydning i vaskerier. 

Ser frem til op maling af striber på parkeringspladserne. 

Der er blevet lovet, at der kommer nyt asfalt på Østerbrogade, så vejen ikke 

er så ujævn, og dette vil forhåbentlig også hjælpe på støjen.  

Problemer med parkering på græsplænen, dette selv om der er ledige 

parkeringspladser. Der er nu blevet sat et parkeringsforbudt skilt op. 

Hegn er blevet fjernet ved legepladsen over mod Skråningen, der vil blive sat 

”trådhegn” op. Hegnet er blevet fjernet, fordi det var råddent, og ved at 



vælte. Men som afdelingsbestyrelse ville det have været fint at være blevet 

informeret, så vi kunne svare beboerne. 

 

 

4. Beboeraktivitet. 

Der har været brunch på Vivaldi, med 16 beboer, vi havde en rigtig hyggelig 

formiddag, også denne gang var der nye med, dejligt, at der hver gang 

kommer nye beboer, der gerne vil fællesskabet. 

Næste beboeraktivitet bliver lørdag d. 8. juni på Restaurant Nögen, der 

hænges opslag op i opgangene sidst i uge 18. 

 

 

Referat skrevet af 

Anne Kathrine 03.05.2024 

 

 

 

 

 

 


